
Zápis ze schůzky Školního parlamentu 4. 2. 2020 

Program: 

1/ Přivítání zástupců 

2/ Adopce na dálku – Joycelin – hlasováno o poslání pravidelného sponzorského 

příspěvku ve výši 10 000,-  →   schváleno 

3/ Sponzorství nemocničního lůžka v Ugandě – hlasováno o poslání 

pravidelného sponzorského příspěvku ve výši 15 600,-  →   schváleno 

4/ Předány návrhy některých tříd na sponzorství zvířat v pražské a plzeňské 

ZOO. Ostatní třídy mohou svůj návrh předat do konce týdne. Bude vypracován 

seznam zvířat a na příští schůzce Školního parlamentu bude hlasováno o 

konkrétních zvířatech. 

5/ Školní akademie – bude jednou za tři roky, pravidelně se bude střídat třetina 

tříd. Deváté ročníky se budou účastnit každoročně. 

6/ Akce místo Blešího trhu – dosud otevřeno pro další návrhy.  

7/ Týden čtenářské gramotnosti – poslední týden v únoru 2020 – Na I. stupni 

bude věnován výročí Večerníčka a na II. stupni výročím významných českých 

autorů (K. Čapek, B. Němcová, J. Werich) 

8/ Další schůzka 10. 3. 2020 

9/ Různé, dotazy: 

 

S. Turtenwaldová (5.C) -  Ovoce do škol – kam se bude dávat přebytečné 

ovoce/zelenina, o které žáci nestojí? – Je v jednání, zřejmě na recepci školy. 

K. Kutilová (4.C) – Rozhlas je moc nahlas, dá se ztlumit? 

M. Kniewald (3. B) – Kdy bude dostavena nová budova školy? Dostavba je 

plánována na červen/červenec, budova by měla fungovat od září 2020. 

N. Sedničková (5.C) – Jak bude probíhat akademie? Znovu vysvětleno. 

A. Pěnkavová (8. C) – Bylo by možné na toalety doplnit i papírové ubrousky? 

Vysoušeče jsou příliš slabé. – Předáno řediteli školy. 

M. Vejvoda (6. D) – Bylo by možné umístit před školu ceduli se zákazem 

mobilních telefonů?  


